
Sunds Skole 
Ilskov-Skalmejevej-Nøddevej 

 
 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde 

Dato: 20/11-2024 
Tidspunkt: kl. 19.00-21.00 
Sted: Skalmejevej 

Deltagere: Anna Karina Jepsen, Martin Dam Bräuner, Inge Rosenbek Fink , 
Marie Stilling Jensen, Karsten Grønkjær Nielsen, Simon Vejlby Skaarup , 
Tina Bjerregaard Svensson, Steffen List Bille, Charlotte Hagelskjær Arestin, 
Jesper Mølby, Louise Arvad Deding, Sebastian Andersen, Boris, Bjarne, Ole, 
Katja og Anita 
 
Fraværende:, elevrådet, Ole og Bjarne 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der særlige 
ansvarlige, gæster og er det til orientering 
(O), drøftelse (D) eller beslutning (B) 

Tid 
 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslut-
ning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 
 

1. Nyt fra (O) 
a. Formanden 
b. Elevrådet 
c. Nyt fra SFO 
d. Ilskov 
e. Skalmejevej 
f. Nøddevej 

20 
min 

Punktet blev udskudt 

2.  Folkeskolens kvalitetspro-
gram(O) 
Orientering om kvalitetsprogram-
met.  

10 
min 

Boris orienterede om punkterne i kvalitetsprogrammet. 
Der er flere punkter (markeret med grønt), som senere skal tages 
op i skolebestyrelsen. Se bilag. 

3. Tre 8.klasser nu – To eller tre 9. 
klasser næste år (D) 
Hvor meget må det koste, at fort-
sætte med 3 klasser næste år, 
selvom der ikke er elever til det? 

20 
min 

Boris gennemgik økonomien ved at forsætte med 3 klasser i kom-
mende 9. årgang. Det kan økonomisk lade sig gøre ved at samlæse 
en del lektioner.  
Skolebestyrelsen har besluttet at næste skoleår fastholder vi de 3 
klasser i kommende 9. årgang. 

4.  Sunds Skole pr. aug 2026 (O) 
Hvor er vi i processen?  
Hvordan formidler vi strukturæn-
dringerne til forældrene? 

30 
min 

Fredag den 15. november 2024 blev forældre orienteret om Skole-
bestyrelsens indstilling om den fremtidige skolestruktur på Sunds 
Skole. Indstillingen kommer på baggrund af den tidligere proces, 
hvor det blev besluttet, at de to skoler blev sammenlagt. Efterføl-
gende har der været en proces, hvor medarbejderne og ledelse ar-
bejdede sig frem til det scenarie, der kunne skabe den bedste skole 
for byens børn i de eksisterende rammer. Dette scenarie var der 
fuld opbakning til i skolebestyrelsen. 
 
Det var skolebestyrelsens hensigt at afholde et informationsmøde 
forud for indstillingen. Dette bad forvaltningen skolebestyrelsen om 
at vente med. 
Forvaltningen godkendte i stedet ledelsens skriftlige udmelding om 
indstillingen til forældrene på Aula. 
 
Lene Brandt (Skolechef i Herning Kommune) informerede om Børn 
og Familieudvalgsmøde i dag. 
 
Børne og familieudvalget ønsker en inddragende proces, hvor for-
ældre og lokalsamfund inviteres med, inden den endelige beslut-
ning om Sunds Skoles nye struktur træffes. 
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Der vil blive samarbejdet med en ekstern konsulent til processen. 
Udvælgelsen af konsulenten og udgiften hertil afholdes af forvalt-
ningen. 
 
Der forventes afholdt et procesmøde forestået af konsulenten, le-
delsen og skolebestyrelsen. 
 
Forvaltningen laver et skriv til forældre og medarbejdere på Aula 
snarest muligt. I skrivelsen vil Børne og familieudvalgets beslutning 
og den videre proces beskrives. 
 
Bestyrelsen er uforstående overfor den nye proces, men ønsker for-
sat, at vi få skabt den bedste skole, hvilket betyder at de naturligvis 
vil være aktivt deltagende i processen. 
 
Det er skolebestyrelsens forhåbning, at den endelige indstilling kan 
behandles på et Børn- og familieudvalgsmøde i nær fremtid. 
 

5.  Indskrivning til nye 0.klasses ele-
ver(O) 
 Nye overvejelser 

15 
min 

Vi afventer forvaltningens beslutning. 

6. Pædagogisk leder – Ansættelses-
samtaler – Hvem deltager? (B) 

15 
min 

Inge og Anne Karina deltager som forældrerepræsentanter 
Sarah og Louise deltager som medarbejderrepræsentanter 
Boris, Ole og Anita fra ledelsen deltager. 

7. Eventuelt (O) 
 
 

10 
Min 

 

 

 


